

RAMI AL ALI

Spring/Summer 2022 Couture

Rami Al Ali unveils his spring/summer 2022 couture collection that pays homage to the dawn of spring. The enchanting line up totals 22 unique looks that explore the beauty of landscapes as they evolve from one season to another.

Manifesting new beginnings, we see fauna bloom and the grey fields of winter transition to a lighter more vibrant mood. Warm beams of light filter through the trees while the mist rising from melting frost subsides in the morning sun. Capturing this essence, Al Ali uses his craft to showcase the beauty of this seasonal shift. A mystical tone embodies the collection with delicate yet beautifully structured shapes. Modern forms perfectly highlight sculptural and tactile tailoring synonymous with the house. Honing his technical ability once more, Al Ali seamlessly illustrates a structural shift, transitioning from moulded to fluid in one effortless design. Silhouettes dance between sleek cylinder forms to voluminous multi-layer skirts.

A sensibility is felt through the incorporation of draped tapestries. Delicate fabrics including muslin, tulle, satin, silk and organza bring lightness to the collection. While soft transparencies are given a frost-like effect through the inclusion of crystals. Their scale is grand but detailed, using intricate beads in geometric patterns to give the illusion they are melting off the gowns. Now part of the houses broad and varied narrative, craftsmanship defines traditional handwork and elegantly blends two distinctive stories into one, further showcasing the houses classic yet contemporary appeal.

Unique designs exuding modernity and classic style stand out against a muted palette of pastels. Mint greens, citrine yellow, pale rose and icy blues are thoughtfully interspersed with black to provide a level of depth and a moody undertone.

For more information on the collection, please contact:

STATION SERVICE

Raymond Cole

raymond@stationservice.fr

T/+33 1 42 21 36 36

Middle East :

EXPOSE COMMUNICATIONS

dana@expose-communications.com

T/ +971 4 422 17 55

RAMI AL ALI

Couture Printemps-Eté 2022

Rami Al Ali dévoile sa collection couture printemps/été 2022 qui rend hommage à l'aube du printemps. La ligne enchantresse compte 22 looks uniques qui explorent la beauté des paysages qui évoluent d'une saison à l'autre.

La nature se pare pour un nouveau départ, et on observe la faune fleurir et les champs gris de l'hiver se transformer dans une humeur plus légère et plus vibrante. De chauds faisceaux de lumière filtrent à travers les arbres tandis que la brume qui s'élève de la fonte du givre s'estompe sous le soleil du matin. Capturant cette essence, Rami Al Ali utilise son art pour mettre en valeur la beauté de ce changement de saison. Un ton mystique incarne la collection avec des formes délicates mais magnifiquement structurées. Les formes modernes mettent parfaitement en valeur les coupes sculpturales signatures de la maison. Affinant une fois de plus ses compétences techniques, Rami Al Ali présente une évolution dans ses coupes, passant du structuré au fluide dans un design très naturel. Les silhouettes dansent entre des formes cylindriques épurées et des jupes volumineuses à plusieurs couches.

Une sensibilité se fait sentir à travers l'incorporation de tapisseries drapées. Des tissus délicats comme la mousseline, le tulle, le satin, la soie et l'organza apportent de la légèreté à la collection. Les douces transparences reçoivent un effet de givre grâce à l'inclusion de cristaux. De grandes broderies, avec de multiples détails, utilisent des perles complexes dans des motifs géométriques pour donner l'illusion qu'ils fondent sur les robes. L'artisanat, qui fait désormais partie de la longue histoire de la maison, met en avant le travail manuel traditionnel et mêle élégamment deux histoires distinctes en une seule, mettant ainsi en valeur l'attrait classique et contemporain de la maison.

Des modèles uniques, empreints de modernité et de style classique, se détachent sur une palette de pastels. Les verts menthe, le jaune citrine, le rose pâle et les bleus glacés sont judicieusement intercalés avec du noir pour apporter un niveau de profondeur et une touche plus sombre.

Pour plus d'informations :

International :

STATION

S E R V I C E

Raymond Cole

raymond@stationservice.fr

T/+33 1 42 21 36 36

Middle East :

EXPOSE COMMUNICATIONS

dana@expose-communications.com

T/ +971 4 422 17 55